
Styrelsemötesprotokoll S22 2017-11-28 
Närvaro: 

Axel Isberg Ordförande  
Anna Qvil Vice Ordförande  
Elin Hanstorp Överphös 
Rasmus Göransson   Näringslivsansvarig  
Martin Bergman Cafémästare  
Axel Wihlborg Skattmästare  
Oskar Ström Sexmästare  
Christian Saeland Källarmästare 
Oscar Sigurdsson Studierådsordförande  
David Larsson Revisor  
Lars Gustafson Revisor  
Fred Nordell 
Erik Gralén 
Johannes Törnblom 
Julia Baeza 
Daniel Åhlin 
Emil Wihlander 
Gillis Oldfeldt 
Jesper Grahm 
 

 
 
§1 OFMÖ 
Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:10. 
 
§2 Tid och sätt 
Tid och sätt godkändes. 
 
§3 Adjungeringar 
Styrelsen beslöt att adjungera: Fred Nordell, Erik Gralén, Johannes Törnblom, Julia Baeza, 
Daniel Åhlin, Emil Wihlander, Gillis Oldfeldt, Jesper Grahm 
 
§4 Föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes med tilläggen §10 Blixt Gordon och §11 Tackbudget. 
 
§5 Föregående mötes protokoll 
Inga protokoll att godkänna.  
 
§6 Val av justerare 
Mötet valde Rasmus Göransson till medjusterare. 
 
§7 Information från kåren 
Kårrepressentanterna var ej närvarande. 



 
§8 Information PLCD 
Inget att rapportera. 
 
§9 Information från kollegierna 
Inget att rapportera. 
 
§10 Blixt Gordon 
Christian tar upp att han tycker att Blixt Gordon är ett dåligt namn på posten då den inte 
säger något om vad man gör.  
 
Styrelsen bestämmer att ta upp det som proposition.  
 
§11 Tackbudget 
Axel W. pratar om att tackbudget är väldigt hög i dagslaget och tycker att man bör sänka 
den, ett nytt förslag presenterades av honom och skattmästeriet med sänkt tackbudget 
jämfört med styrelsens förslag från i söndagens budgetmöte. 
 
Elin tycker att det inte är tid nog på ett styrelsemöte att ta en så pass stor diskussion och 
därför att det är bättre vänta med detta i år.  
David föreslår att det kan tas upp på sektionsmötet i så fall och presentera det till sektionen 
som helhet för att diskutera den. 
Elin tänker då att det kommer att ta väldigt lång tid att diskutera på mötet och vi bör skicka in 
mer konkreta förslag som man kan jämföra. 
David säger att styrelsen kan skicka in ändringsyrkanden och därmed diskutera det senare i 
veckan och presentera konkreta förslag. 
 
Sedan diskuterades skattmästarens förslag för att mötet ville få uppfattning om det som 
föreslog. De stora diskussionspunkterna var staben och sexets tackbudget.  
 
Oscar Si tycker att mötet kan klubba den budget som styrelsen kom fram till i söndes men att 
det bör fortsätta diskuteras och eventuellt kan styrelsen komma med ett ändringsyrkande 
senare i veckan när det gäller just tack delen av budgetten.  
Rasmus: Nämner att D-shoppens budget också behöver ses över.  
 
Styrelsen väljer att presentera den budget som man kom fram med i söndes utan 
förändringarna som skattmästeriet presenterade idag. 
 
§12 Sektionstackfest  
Elin presenterar schemat för sektionstackphesten. 
 
Rasmus undrar över vad för alkohol som ska köpas in. 
 
Styrelsen diskuterade möjlighet att skjutsa folk hem på kvällen så att folk inte måste sova 
över. Isberg ska kolla med F ifall han 
 



§13 Telefonkö 
Man pratade om att detta framförallt gäller nya styrelsen och de electus som var närvarande 
gillade idén av telefonkö. Skattmästaren sa att han kunde kolla upp detaljerna kring det. 
 
Styrelsen valde att ge skattmästaren uppdrag att kolla upp telefonkö med nya styrelsen. 
 
§14 hälsa nya styrelsen välkomna 
Nya styrelsen var hälsad. 
 
§15 Ekonomisk status 
Okej. 
 
§16 Beslutsuppföljning 
Rasmus och medaljerna skjuts upp till nästa möte 
 
§17 Utskottsrapporter 
Axel I ber styrelsen att fokusera på verksamhetsberättelsen då årets slut närmar sig. 
 
§18 Val av funktionärer 
Inga val. 
 
§19 Meddelanden 
Fullmäktigevalet stänger nu i veckan och man uppmanas att rösta om man inte redan gjort 
så. 
 
§20 Övrigt 
Inget 
 
§21 OFMA 
Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:59. 
 
Mötessekreterare  
 
 
 
Oscar Sigurdsson 
Studierådsordförande 
 
Justeras Justeras  
 
 
 
Axel Isberg Rasmus Göransson 
Ordförande Näringslivsansvarig 
 
 


